

Table with financial data for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3. Columns include items, current period, and year-to-date changes.

注:“本报告期”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。(二)非经常性损益项目和金额

Table of non-recurring gains and losses for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of non-recurring gains and losses for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table of non-recurring gains and losses for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

一、股东持股情况 (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table of shareholder information for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3.

二、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

Table of shareholder information for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3.

三、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

四、季度财务报表 (一) 审计意见类型 (二) 财务报表 合并资产负债表

编制单位:上海金桥信息股份有限公司 单位:元 币种:人民币 审计类型:未经审计

Table of financial data for Shanghai Jinke Bridge Information Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

注:“本报告期”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。(二)非经常性损益项目和金额

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

一、股东持股情况 (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

二、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

三、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

四、季度财务报表 (一) 审计意见类型 (二) 财务报表 合并资产负债表

编制单位:上海金桥信息股份有限公司 单位:元 币种:人民币 审计类型:未经审计

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

注:“本报告期”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。(二)非经常性损益项目和金额

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

一、股东持股情况 (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

二、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

三、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

四、季度财务报表 (一) 审计意见类型 (二) 财务报表 合并资产负债表

编制单位:杭州格林达电子材料股份有限公司 单位:元 币种:人民币 审计类型:未经审计

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

注:“本报告期”指本季度初至本季度末3个月期间,下同。(二)非经常性损益项目和金额

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table of non-recurring gains and losses for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3, categorized by item.

一、股东持股情况 (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

二、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

Table of shareholder information for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.

三、其他应披露事项 需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

四、季度财务报表 (一) 审计意见类型 (二) 财务报表 合并资产负债表

编制单位:杭州格林达电子材料股份有限公司 单位:元 币种:人民币 审计类型:未经审计

Table of financial data for Hangzhou Gelinda Electronic Materials Co., Ltd. 2021 Q3.